

Резюме.

Бодрова Резеда Ахметовна – доктор медицинских наук. доцент; родилась в г. Казани 7 июня 1967 г. В 1990 году с отличием окончила Казанский государственный медицинский университет (КГМУ) по специальности «педиатрия», в 1992 году - ординатуру на кафедре детских болезней №1 по физиотерапии в КГМУ.



С 1992 года по 2005 года - ассистент кафедры внутренних болезней №1 ГБОУ ВПО КГМУ по физиотерапии. С 2005 г. Бодрова Р.А. работает на кафедре реабилитологии и спортивной медицины Казанской государственной медицинской академии –филиала ФГБОУ ДПО РМАНПО Минздрава России, с 2012 г. – в должности заведующего кафедрой. С 1993 г. по 2011 г. Бодрова Р.А. совмещала врачом-физиотерапевтом в РКБ ВЛ МЗ РТ. С 2010 г. является научным руководителем Центра реабилитации ГАУЗ «Госпиталь для ветеранов войн» г.Казани МЗ РТ, главным внештатным специалистом по медицинской реабилитации МЗ РТ, эксперт ФОМС, эксперт Росздравнадзора.

За заслуги в области здравоохранения, многолетнюю хорошую работу – награждена почетными грамотами МЗ РТ, РКБ ВЛ МЗ РТ, Благодарностью МЗ России, Благодарственным письмом Кабинета Министров РТ. В 2004 г. стала победителем Всероссийского конкурса «Лучший врач года» в номинации «Лучший врач-реабилитолог». Указом Президента РФ от 30 июня 2005 г. награждена медалью «В память 1000-летия Казани». В 2014 г. награждена Почетной грамотой Союза реабилитологов России, в 2017 г. - Благодарственным письмом Государственного Совета Республики Татарстан, с 2017 г.- заслуженный врач Республики Татарстан. В 2018 г- врач года республики Татарстан, 2020 г. - лауреат Государственной премии Республики Татарстан в области науки и техники.

Является председателем Татарстанского регионального Общества Союза реабилитологов России, физиотерапевтов и курортологов РТ, членом аттестационной комиссии МЗ РТ, членом ESPRM. Автор более 400 научных работ, 8 патентов на изобретение, 12 рационализаторских предложений. Индекс Хирша -13, автор более 400 научных работ.

Reseda Ahmetovna Bodrova was born in Kazan, June 7, 1967. In 1990, she graduated from the Kazan State Medical University (KSMU), specializing in "Pediatrics", 1990 - 1992 - residency on physiotherapy at the Department of childhood diseases №1 in KSMU.

From 1992 till 2005 - assistant of the physiotherapy at the department of internal diseases №1 of KSMU. Since 2005 works at the Department of Rehabilitation and Sports Medicine of "Kazan State Medical Academy» of Russian Ministry of Health, since 2012 - in the position of head of the department.

From 1993 to 2011, she combined the physiotherapist at Republic clinical hospital of rehabilitation medicine. Since 2010 she is the scientific director of the Kazan Rehabilitation Center "Hospital for war veterans", the main specialist in medical rehabilitation of Health care Ministry of Tatarstan Republic (RT).

For benefits in the field of health care, many years of good work - awarded diplomas Ministry of Health of Tatarstan republic, Ministry of Health of Russia Gratitude, thank you note from Cabinet of Ministers of RT. In 2004 she became the winner of the All-Russian contest "The Best Doctor of the Year" in the nomination "The Best Doctor-physiotherapist." By the Presidential Decree of 30 June 2005 she was awarded the medal "In commemoration of the 1000th anniversary of Kazan." In 2014 she was awarded the Honorary Diploma of the Union of Russian rehabilitators. In 2018 she was Doctor of the Year of the Republic of Tatarstan, in

2020- winner of the State Prize of the Republic of Tatarstan in the field of science and technology.

She is Chairman of Tatarstan regional Society of the Russian rehabilitators, physiotherapists and health resort of Tatarstan, member of the evaluation committee of Health care ministry of RT. Author of over 400 scientific works, patents for inventions, 12 rationalization proposals. H-index-13, author of more than 400 scientific papers.